
 

 

Sprawozdanie z działalności 

Komisji Oświaty Kultury Sportu i Turystyki 

za 2015 rok 

Komisja Oświaty Kultury Sportu i Turystyki od początku kadencji działa w niezmienionym 

składzie powołanym uchwałą w Nr III/7/14 z dnia 15 grudnia 2014 roku, w siedmio 

osobowym składzie:: 

Bojko Edward       –  Przewodniczący Komisji  

Lotz Tadeusz            -   Zastępca Przewodniczącego  

Kowalewski Robert    -  Członek Komisji  

Prasek Elżbieta    -  Członek Komisji 

Rochowicz Feliks        - Członek Komisji 

Rychlik Aneta           -  Członek Komisji 

Szymański Wojciech         -  Członek Komisji 

 

W okresie sprawozdawczym komisja odbyła 11 posiedzeń samodzielnych oraz 6 posiedzeń 

wspólnych komisji problemowych. Tematyka posiedzeń komisji realizowana była zgodnie                  

z przyjętym wcześniej planem pracy i dotyczyła problematyki oświaty kultury, sportu                          

i turystyki, jak również materiałów sesyjnych.  

Komisja w planie ujęła 21 tematów. Wszystkie problemy były wnikliwie omawiane                          

i analizowane. Na posiedzeniach nie omawiano tematu zaplanowanego na wrzesień „ Stan 

zaawansowania budowy portu”, ponieważ port został oddany do użytku wcześniej. Materiały 

na posiedzenia komisji były zawsze starannie i terminowo przygotowane.  

Przy realizowaniu trzech tematów komisja zapoznała się z sytuacją na miejscu w szkołach 

oraz odbyła wizję lokalną modernizacji i stanu plaż miejskich. 

Komisja omówiła następujące tematy:   

• Demografia dzieci wieku przedszkolnego latach 2015-2020, a baza przedszkoli 

miejskich 

• Podsumowanie imprez kulturalnych w 2014 roku i plan na rok 2015 

• Podsumowanie imprez sportowych w 2014 roku i plan na rok 2015 



• Stan organizacyjny i funkcjonowanie klubów sportowych piłki nożnej  

• Zagospodarowanie budynku po szkolnym Ośrodku Kultury ZS im. Bohaterów Września 

1939 roku (Dom Weterana) 

• Turystyka w roku 2014 i plan na lata 2015-2018. 

• Sala gimnastyczna przy Gimnazjum nr 1 

• Problemy kadrowe w oświacie: 

o Przedszkola 

o Szkoły podstawowe  

o Gimnazja 

• Stan iławskich kąpielisk 

• Przygotowanie do sezonu letniego: 

o Propozycje dla mieszkańców Iławy 

o Baza wypoczynkowa 

o Uprawiania turystyki 

o Imprezy integracyjne 

• Sześciolatki w szkołach 

• Przygotowanie Placówek oświatowych do roku szkolnego 2015/16 

• Funkcjonowanie basenu w tym koszty utrzymania 

• Stan stadionu miejskiego i perspektywy 

• Zjawiska patologiczne wśród dzieci i młodzieży oraz dorosłych 

• Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży oraz dorosłych 

Na sesji grudniowej omówione zostaną tematy: 

• Zespoły Sportowe i artystyczne w szkołach 

• Muzeum iławskie – stan i perspektywy 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Edward Bojko 

 

Grudzień, 2015 


